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Από το υπ' αριθμ. 3 / 2012  Πρακτικό Συνεδρίασης 
της Επιτροπής Ποιότητας Ζωής του Δήμου Βέροιας 

 
Αριθμός Απόφασης : 28 / 2012. 

 

     Π ε ρ ί λ η ψ η 
 

Ανάκληση της αριθμ.23/2012 απόφασης της Επιτροπής 
Ποιότητας Ζωής που αφορά «Ανάκληση άδειας ίδρυσης και 
λειτουργίας καταστήματος «ΖΑΧΑΡΟΠΛΑΣΤΕΙΟΥ» του 
ΑΝΤΩΝΙΟΥ ΖΗΣΙΟΠΟΥΛΟΥ του ΘΩΜΑ (Ιεραρχών 8). 

 
Σήμερα στις 20 Απριλίου 2012, ημέρα Παρασκευή και ώρα 12:30΄μ.μ. και σε 

συνεχόμενη συνεδρίαση στις 24 Απριλίου 2012, ημέρα Τρίτη και ώρα 13.30΄μ.μ., 
συνήλθε σε Τακτική Συνεδρίαση η Επιτροπή Ποιότητας Ζωής στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, 
στο Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 12.04.2012 γραπτή πρόσκληση του 
Προέδρου και Αντιδημάρχου κ. Κωνσταντίνου Βοργιαζίδη, που δημοσιεύτηκε και 
επιδόθηκε σε όλα τα μέλη σύμφωνα με τα άρθρο 75 του Ν.3852/2010. 

Διαπιστώθηκε ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία και επί συνόλου 9 μελών βρέθηκαν 
παρόντα 7 μέλη. 
 

Παρόντες Απόντες 
1 Κωνσταντίνος Βοργιαζίδης 1 Τηλέμαχος Χατζηαθανασίου 
2 Κατίνα Κοστογλίδου 2 Αριστομένης Λαζαρίδης 
3 Εμμανουήλ Γουναράς   
4 Γεώργιος Μιχαηλίδης   
5 Βασίλειος Παπαδόπουλος   
6 Δημητρούλα Γκέκα   
7 Δημήτριος Δάσκαλος   

 

Σημείωση: 
1) Κατά τη συζήτηση της αριθμ.27/2012 απόφασης προσήλθε ο κ.Βασίλειος Παπαδόπουλος. 
2) Κατά τη συζήτηση της αριθμ.30/2012 απόφασης προσήλθε ο κ.Δημήτριος Δάσκαλος. 
3) Στη συνεχόμενη συνεδρίαση της 24-04-2012 (συζήτηση των αριθμ.38-41/2012 

αποφάσεων) απουσίαζαν και οι κ.κ. Εμμανουήλ Γουναράς & Γεώργιος Μιχαηλίδης. 
 

Τα πρακτικά της Επιτροπής τηρήθηκαν από τον υπάλληλο Γεώργιο Νικόπουλο. 
 

Στη συνέχεια ο Πρόεδρος εισηγούμενος το 2ο θέμα της ημερήσιας διάταξης, 
έθεσε υπόψη της Επιτροπής το από 4-4-2012 Εισηγητικό Σημείωμα της 
Αντιδημάρχου Οικονομικών Ελισάβετ Αρχοντάκη-Γεωργίου, που έχει ως εξής: 

«Σας γνωρίζουμε ότι σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθ. 80 παρ. 5 του Ν. 3463/8-6-06 η 
αρμοδιότητα για την χορήγηση των αδειών ίδρυσης και λειτουργίας όλων των καταστημάτων 
υγειονομικού ενδιαφέροντος ανήκει στους Δήμους και τις Κοινότητες, ενώ με την παρ. 6 του 
ίδιου άρθ. ρυθμίζονται θέματα που αφορούν την ανάκληση, αφαίρεση και προσωρινή 
αφαίρεση των αδειών  και την σφράγιση των πιο πάνω καταστημάτων. 

Βάσει των διατάξεων του άρθ. 73 παρ. 1α του Ν. 3852/10 (ΦΕΚ 87 Α) «Νέα 
αρχιτεκτονική της αυτοδιοίκησης & της αποκεντρωμένης διοίκησης – Πρόγραμμα 
ΚΑΛΛΙΚΡΑΤΗΣ» η Επιτροπή Ποιότητας Ζωής αποφασίζει πλέον κατ’ αρμοδιότητα για την 
ανάκληση ή την οριστική αφαίρεση της αδείας ίδρυσης & λειτουργίας καταστημάτων, 
επιχειρήσεων και λοιπών δραστηριοτήτων αρμοδιότητας του Δήμου. 

Σύμφωνα με την  παρ. 5 του άρθ. 6 της Α1β/8577/83 Υγ/κής Δ/ξης θεωρείται ίδρυση 
νέου καταστήματος ή εργαστηρίου ή εργοστασίου υγειονομικού ενδιαφέροντος και συνεπώς 
απαιτείται νέα άδεια ίδρυσης και λειτουργίας τούτου η μεταφορά ή επέκταση ή αλλαγή ή 



μεταβίβασή του, καθώς και η ουσιώδης τροποποίηση των υγειονομικών όρων λειτουργίας 
του, εκτός αν, κατά τις διαπιστώσεις της αρμόδιας υγειονομικής υπηρεσίας, η γινομένη 
τροποποίηση είχε σαν συνέπεια τη βελτίωση των υγειονομικών συνθηκών λειτουργίας 
τούτου. 

Επίσης, στο άρθ. 6 παρ. 9 της προαναφερθείσης Υγειονομικής Διάταξης αναφέρεται: 
«Τα καταστήματα, εργαστήρια και εργοστάσια υγειονομικού ενδιαφέροντος, που 

λειτουργούν χωρίς την προβλεπόμενη από το παρόν άρθρο άδεια ιδρύσεως και λειτουργίας, 
κλείονται αυτεπαγγέλτως από τη οικεία Αστυνομική Αρχή (Ο.Τ.Α.  παρ. 6 του άρθ. 80 του 
ανωτέρω), οι δε παραβάτες διώκονται και τιμωρούνται σύμφωνα με τις σχετικές διατάξεις 
του Α.Ν. 2520/95.»  

Με την αρ. 520/1999 απόφαση Δημάρχου χορηγήθηκε η με αρ. πρωτ. 4169/30-3-1999 
άδεια ίδρυσης και λειτουργίας καταστήματος ΖΑΧΑΡΟΠΛΑΣΤΕΙΟΥ στον ΖΗΣΙΟΠΟΥΛΟ 
ΑΝΤΩΝΙΟ του Θωμά για το ευρισκόμενο στη Βέροια κι επί της οδού Ιεραρχών αρ. 8 
κατάστημά του, δυναμικότητας σαράντα επτά (47) καθισμάτων στην ισόγεια αίθουσα και 
τριάντα δύο (32) καθισμάτων στον όροφο του καταστήματος. 

Με το υπ’ αρ. πρωτ. οικ.1626/12-7-2011 έγγραφό του το Πολεοδομικό Τμήμα του Δήμου 
μας γνωστοποίησε την κατ’ αύξ. αρ. 24/11 έκθεση αυτοψίας αυθαιρέτων κατασκευών, που 
αφορά α)την κατασκευή μεταλλικού σκελετού με επικάλυψη κινητή τέντα εμβαδού 72,00 m2 
στον αύλειο χώρο του καταστήματος,  

β) την εγκατάσταση μονάδας κλιματισμού στο φωταγωγό του β’ ορόφου και 
γ) τη διαφοροποίηση των όψεων του ισογείου χωρίς να έχει λάβει τις απαραίτητες 

εγκρίσεις από τους αρμόδιους φορείς (Υ.ΜΑ.Θ., Αρχαιολογία κτλ), στο διατηρητέο 
κατάστημα με βαθμό προστασίας Β που βρίσκεται στην οδό Ιεραρχών 8 (Ο.Τ. 68α), στη 
διατηρητέα και προστατευόμενη από την Αρχαιολογία περιοχή της Κυριώτισσας στη Βέροια, 
κατά παράβαση του άρθρου 22 του Ν.1577/85 όπως τροποποιήθηκε με το Ν.2831/2000 & 
το Ν.3212/03, η οποία πραγματοποιήθηκε από τον Ζησιόπουλο Αντώνιο. 

Με την υπ’ αρ. 23/2012 Απόφασή της η Επιτροπή Ποιότητας Ζωής ενέκρινε την 
ανάκληση της ανωτέρω αδείας ίδρυσης και λειτουργίας του καταστήματος. Σε εκτέλεση της 
απόφασης αυτής εξεδόθη η υπ’ αρ. 768/12 με αρ. πρωτ. 14735/28-3-2012 απόφαση 
Δημάρχου για σφράγιση του καταστήματος. 

Με την από 30-3-2012 αίτησή του ο ενδιαφερόμενος καταστηματάρχης ζήτησε την 
ανάκληση της υπ’ αρ. 23/12 αποφάσεως της Επιτροπής Ποιότητας Ζωής δηλώνοντας ότι 
απομάκρυνε τις αυθαίρετες κατασκευές, προσκομίζοντας αντίγραφο του υπ’ αρ. πρωτ. 
2674-950/30-3-2012 εγγράφου της Δ/νσης Υπηρεσίας Δόμησης Κτηματολογίου – 
Περιουσίας, στο οποίο βεβαιώνεται ότι οι αυθαίρετες κατασκευές για τις οποίες είχε 
συνταχθεί η υπ’ αρ. 24/11 Έκθεση Αυτοψίας έχουν απομακρυνθεί. 

Ταυτόχρονα, η Υπηρεσία Δόμησης του Δήμου με το υπ’ αρ. πρωτ. 2949/30-3-2012 
έγγραφό της μας πληροφόρησε ότι οι αυθαίρετες κατασκευές για τις οποίες είχε συνταχθεί η 
υπ’ αρ. 24/11 Έκθεση Αυτοψίας έχουν απομακρυνθεί. 

Έχοντας υπ’ όψη τα παραπάνω, παρακαλείται η Επιτροπή Ποιότητας Ζωής να 
αποφασίσει σχετικά με την ανάκληση ή μη της υπ’ αρ. 23/2012 αποφάσεώς της». 

Και κάλεσε την Επιτροπή να αποφασίσει σχετικά. 
Πρόεδρος: Να σας θυμίσω ότι είναι ένα θέμα το οποίο είχε αναβληθεί 

κατ΄επανάληψη και κατόπιν με την 23/6-3-2012 απόφασή μας κάναμε ανάκληση της 
άδειας λειτουργίας. Ο κ.Ζησιόπουλος μας προσκόμισε βεβαίωση της πολεοδομίας 
με ημερομηνία 30-3-2012 στην οποία βεβαιώνεται ότι οι αυθαίρετες κατασκευές 
έχουν απομακρυνθεί και ζητά την ανάκληση της 23/2012 απόφασής μας. Εμείς σε 
κάθε περίπτωση, για το θέμα, ζητήσαμε τη γνωμοδότηση του Νομικού μας 
Συμβούλου. 

Αθανάσιος Μακρυγιάννης, Νομικός Σύμβουλος: Πρόκειται για αρκετές 
παραβάσεις και όχι για μία ή δύο, με βάθος χρόνου περίπου ένα έτος. Έχω την 
άποψη ότι πρόκειται για υποτροπή και για να αποφύγουμε περαιτέρω προβλήματα 
εγώ θα έλεγα να μην ανακαλέσετε την προηγούμενη απόφασή σας. 

Ζησιόπουλος Αντώνιος-Καταστηματάρχης: Το βάθος χρόνου που επικαλείστε και 
το επιχείρημα της χρονοβόρας αυτής διαδικασίας έχει να κάνει μόνο με την 



οικονομική μου κατάσταση, η οποία είναι στη χειρότερη φάση. Το κατάστημα ούτως 
ή άλλως ήταν κλειστό, δουλεύει μόνο τρεις (3) μήνες το καλοκαίρι και αυτό ζητώ από 
εσάς να μου επιτρέψετε να δουλέψω και ως Επιτροπή και τοπικοί άρχοντες να 
αφουγκραστείτε την αγωνία μου.  

Αθανάσιος Μακρυγιάννης, Νομικός Σύμβουλος: Ακόμα και αν πάρετε απόφαση 
να μην ανακαλέσετε την προηγούμενη απόφασή σας, ο συμπολίτης μας έχει το 
δικαίωμα να προσφύγει στα διοικητικά δικαστήρια, να πάρει αναστολή και να 
λειτουργήσει το κατάστημά του, εφόσον πάρει αναστολή. 

Ζησιόπουλος Αντώνιος-Καταστηματάρχης: Τη γνωρίζω αυτή τη διαδικασία, είμαι 
σε μια ευαίσθητη περιοχή, είμαι από τους παλιότερους σε αυτή τη γειτονιά και 
γνωρίζω τις ιδιαιτερότητες. Ούτε σε δύσκολη θέση θέλω να φέρω την Επιτροπή σας 
και την επιβολή διοικητικών κυρώσεων. Το έχω νιώσει στην πλάτη μου χρόνια πριν 
και σας λέω αυτή τη στιγμή ότι μόνο νόμιμα θα λειτουργήσω. Γνωρίζετε την 
προσφυγή μου στα διοικητικά δικαστήρια, αλλά δεν ξέρω αν αυτή είναι η ουσία 
αυτής της Επιτροπής, πως θα αποφασίσει. Εσείς κρίνετε. 

Κοστογλίδου: Εγώ θα ήθελα να αναφέρω εδώ στην υπόθεση αυτή και κατανοώ 
βεβαίως το πρόβλημα του κ.Ζησιόπουλου και έχουμε δείξει την ανοχή μας σαν 
Επιτροπή και σας έχουμε δώσει αρκετές αναβολές λόγω του οικονομικού 
προβλήματος που λέγατε. Αυτό όμως που μου προκαλεί εμένα την εντύπωση 
κ.Ζησιόπουλε είναι ότι στις 28-3-2012 σας επιδόθηκε η σφράγιση του καταστήματος 
με την απόφαση της ανάκλησης που είχαμε πάρει και στις 30-3-2012 βρήκατε τα 
χρήματα όλα αυτά για να κάνετε την αίτηση ναρθεί να γίνει αυτοψία, αφού 
σφραγίστηκε το κατάστημά σας, να κάνετε τη διαδικασία ώστε να το επαναφέρετε 
στα νόμιμα. Όλο αυτό το διάστημα το οποίο παίρνατε τις αναβολές, δεν είχατε τα 
χρήματα και αυτό πιστεύαμε, αυτό που μας δηλώνατε, γι΄αυτό εμείς δείξαμε την 
ανοχή μας, δώσαμε και τις αναβολές ακριβώς για να μη κλείσουμε τα καταστήματα 
με το παραμικρό, γιατί δεν είμαστε αυτής της άποψης, ούτε θέλουμε να κάνουμε 
κακό στους δημότες και αγωνιούμε μαζί σας για το μέλλον της πόλης, αλλά δεν 
μπορεί να δώσουμε ένα μήνυμα εδώ ότι αφού σφραγιστεί τότε τρέχουμε και κάνουμε 
ό΄τι είναι απαραίτητο για να μη το κλείσουμε το μαγαζί μας, γιατί τα έγγραφα που 
έχω εδώ είναι η αίτησή σας στις 30-3-2012, το έγγραφο από την υπηρεσία 
κτηματολογίου-περιουσίας του Δήμου Βέροιας στις 30-3-2012, η αυτοψία στις 30-3-
2012, δηλαδή όλα έγιναν σε μία (1) ημέρα, βρέθηκαν και τα χρήματα για να 
επανέλθει το κατάστημα, όλα αυτά ώστε ναρθεί σήμερα εδώ για να κάνουμε 
ανάκληση της απόφασης. Επειδή εμείς δεν λειτουργούμε εκτός νόμου και ξέρετε και 
ποιες είναι οι κυρώσεις οι δικές μας, εγώ θεωρώ ότι πρέπει να επανέρχεστε 
σύμφωνα με τα έγγραφα κ.λ.π., πριν γίνει η ανάκληση, όταν ενημερώνεστε όταν 
υπάρχει πρόβλημα. 

Ζησιόπουλος Αντώνιος-Καταστηματάρχης: Απλά αυτό τελικά που συνέβη 
αναδεικνύει και το ρόλο της Επιτροπής και ότι κάνει τη δουλειά της, σε κάθε 
περίπτωση ούτε και ξαναήρθαμε σε τέτοια κατάσταση, εννοώ και πάντα θα 
επικαλούμαι το οικονομικό. Ακόμα και με αυτή την απόφαση της Επιτροπής τότε, 
βρήκα συμπόνια κάπου. 

Γουναράς: κ.Πρόεδρε αν επανάφερε όπως ήταν το κατάστημα; που είναι το 
πρόβλημα τότε; 

Πρόεδρος: Γι΄αυτό ακριβώς ζητήσαμε τη γνωμοδότηση του νομικού συμβούλου. 
Γιατί, ίσως, δεν είμαστε όσο χαλαροί ήμασταν πριν, μετά και την απολογία που 
δώσαμε. Γιατί ο ρόλος της Επιτροπής όπως εμείς τον κατανοούσαμε και τον 
αντιλαμβανόμασταν ως τώρα, δεν κατανοήθηκε το ίδιο από τις δικαστικές αρχές και 
για το λόγο αυτό απολογηθήκαμε και περιμένουμε να δούμε αν θα είμαστε 
κατηγορούμενοι. Στη συγκεκριμένη περίπτωση απολογηθήκαμε γιατί δώσαμε 



αναβολή, όσο και αν αυτό μπορεί να φαίνεται περίεργο. Κάποιοι συμπολίτες μας, 
δυστυχώς, μας κατήγγειλαν γι΄αυτό το πράγμα. 

Μιχαηλίδης: Εγώ θέλω να βάλω δύο προβληματισμούς. Ο ένας προβληματισμός 
είναι ότι στη συγκεκριμένη περιοχή που βρίσκεται το εν λόγω κατάστημα, αν θα 
ισχύσει η ανάκληση αδείας, εκεί δεν ξαναβγαίνει νέα άδεια επειδή η περιοχή είναι 
προστατευόμενη. Επομένως αν ανακληθεί η άδεια, νέα άδεια δεν ξαναβγαίνει, εκτός 
και αν λειτουργήσουν πραγματικά ως ζαχαροπλαστεία εκείνα τα μαγαζιά, οπότε δεν 
θα έχουν και κίνηση. Το δεύτερο στοιχείο που θέλω να βάλω είναι ότι όταν 
λειτουργούν τα καταστήματα αυτά και μακάρι να λειτουργούσαν όλο το χρόνο, η 
περιοχή εκείνη παύει να είναι ένα σκοτεινό φόβητρο. Είναι δύο στοιχεία τα οποία 
βάζω και που βέβαια δεν άπτονται του νόμου και της απόφασης της Επιτροπής, 
αλλά είναι δύο πραγματικά δεδομένα. Αυτό που θέλω να ρωτήσω το νομικό 
σύμβουλο είναι το εξής: Ο δικός μας ο ρόλος κ.Μακρυγιάννη είναι προφανέστατα να 
εφαρμόζουμε τη νομοθεσία, υπάρχει όμως και η άλλη διάσταση η οποία λέει ότι 
σκοπός των συλλογικών οργάνων δεν είναι ο αποκεφαλισμός ενός επιχειρηματία, 
ενός συνδημότη κλπ., αλλά να υπάρχει μια έμπρακτη μεταμέλεια. Εδώ φαίνεται ότι 
υπάρχει μια έμπρακτη μεταμέλεια, καθυστερημένα βέβαια, αλλά υπάρχει μια 
έμπρακτη μεταμέλεια. Το στοιχείο αυτό, ως στοιχείο, με δεδομένη τη συγκυρία την 
οικονομική και την κοινωνική δεν μπορεί να συνεκτιμηθεί; ως απόφαση η οποία 
βέβαια δεν είναι πλήρης εφαρμογή του νόμου, αλλά ως στοιχείο τέτοιο για να 
βασιστούμε πάνω του για να πάρουμε μια διαφορετική απόφαση; Αυτή είναι η 
ερώτησή μου. Γιατί θεωρώ και θα πω ένα απλό παράδειγμα, πηγαίνουνε στα 
δικαστήρια κάποιοι γιατί τους έχει γράψει η αστυνομία επειδή δεν έχουν άδεια 
μουσικής. Ο δήμος οφείλει να εφαρμόσει τα διοικητικά μέτρα, μία, δύο, τρεις 
παραβάσεις γίνεται η σφράγιση του καταστήματος, πηγαίνει στο δικαστήριο ο 
ενδιαφερόμενος και αν εν τω μεταξύ έβγαλε άδεια, τον αθωώνει. Στο δικαστήριο 
δηλαδή φαίνεται η βούληση του νομοθέτη ο καταστηματάρχης να συμμορφωθεί. 
Εμείς βέβαια δεν είμαστε δικαστήριο, είμαστε μια επιτροπή και αφού υπάρχει 
έμπρακτη μεταμέλεια, η οποία πιστοποιείται από δύο υπηρεσίες, ρωτάω το νομικό 
σύμβουλο αν εμείς μπορούμε να λειτουργήσουμε με αυτή τη λογική και αν είμαστε 
καλυμμένοι; αν όσα έχουν κατατεθεί σήμερα είναι τεκμήρια με τα οποία μπορεί να 
κινηθεί η επιτροπή, για να είμαστε όλοι καλά και να μην είμαστε τρεις την ώρα 
κατηγορούμενοι και τρέχουμε σε ανακρίσεις και δικαζόμαστε σαν εγκληματίες. 

Αθανάσιος Μακρυγιάννης, Νομικός Σύμβουλος: Καταρχήν το ποινικό σκέλος δεν 
έχει καμιά σχέση με το διοικητικό, άλλο το ένα άλλο το άλλο. Εγώ είμαι νομικός 
σύμβουλος του δήμου Βέροιας και οφείλω να σας προστατεύσω. Αύριο το πρωί αν 
σας καλέσει ο εισαγγελέας και σας ρωτήσει γιατί κύριοι ξαναδώσατε πίσω την άδεια 
σε κάποιον που επί ένα χρόνο καθυστερούσε και δεν συμμορφώνονταν; τι θα πείτε; 

Ζησιόπουλος Αντώνιος-Καταστηματάρχης: Το μαγαζί ήταν κλειστό και δεν ήταν 
για ένα χρόνο ήταν για μήνες. 

Μιχαηλίδης: Οι δύο μετέπειτα αυτοψίες οι οποίες πιστοποίησαν την 
απομάκρυνση των αυθαίρετων κατασκευών, αυτά τα δύο έγγραφα πως ήρθαν στην 
υπηρεσία και με ποιανού όχληση; 

Στη συνέχεια ο Πρόεδρος αναφέρθηκε στις ημερομηνίες όλων των εγγράφων και 
των ενεργειών, όπως προκύπτουν και από το εισηγητικό και κάλεσε τα μέλη να 
ψηφίσουν. 

Πρόεδρος: Εγώ προτείνω την μη ανάκληση της αριθμ.23/2012 απόφασης της 
Επιτροπής Ποιότητας Ζωής και αυτή τη πρόταση θέτω σε ψηφοφορία. Ποιοι 
ψηφίζουν υπέρ της μη ανάκλησης της αριθμ.23/2012 απόφασης της Επιτροπής 
Ποιότητας Ζωής που αφορά «Ανάκληση άδειας ίδρυσης και λειτουργίας 



καταστήματος «ΖΑΧΑΡΟΠΛΑΣΤΕΙΟΥ» του ΑΝΤΩΝΙΟΥ ΖΗΣΙΟΠΟΥΛΟΥ του ΘΩΜΑ   
(Ιεραρχών 8 - Βέροια), σύμφωνα με το εισηγητικό; 

Υπέρ της μη ανάκλησης ψήφισαν ένα (1) μέλος: Κ.Βοργιαζίδης. 
Λευκή ψήφο έδωσαν πέντε (5) μέλη: Γ.Μιχαηλίδης, Β.Παπαδόπουλος, 

Κ.Κοστογλίδου, Δ.Γκέκα και Ε.Γουναράς. 
Πρόεδρος: Επομένως επειδή οι λευκοί ψήφοι θεωρούνται αρνητικοί ψήφοι, το 

αποτέλεσμα είναι η ανάκληση της απόφασής μας. 
Η  Επιτροπή μετά από διαλογική συζήτηση, αφού έλαβε υπόψη: 

1. Το από 4-4-2012 Εισηγητικό της Αντιδημάρχου Ελισ.Αρχοντάκη-Γεωργίου. 
2. Το  αποτέλεσμα της ψηφοφορίας  
3. Τις διατάξεις  του άρθρου 73  του Ν.3852/10(ΦΕΚ 87 Α’)  

Αποφασίζει κατά πλειοψηφία 
Την ανάκληση της αριθμ.23/2012 απόφασης της Επιτροπής Ποιότητας Ζωής 

που αφορά «Ανάκληση άδειας ίδρυσης και λειτουργίας καταστήματος 
«ΖΑΧΑΡΟΠΛΑΣΤΕΙΟΥ» του ΑΝΤΩΝΙΟΥ ΖΗΣΙΟΠΟΥΛΟΥ του ΘΩΜΑ   (Ιεραρχών 8 
- Βέροια). 

 
Η απόφαση έλαβε αύξοντα αριθμό  28 / 2012. 

................................................................…………………….………………………....... 
 
Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης, λύθηκε η συνεδρίαση, 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 

 
Ο   ΠΡΟΕΔΡΟΣ          ΤΑ ΜΕΛΗ 

 Κατίνα Κοστογλίδου 
 Εμμανουήλ Γουναράς 
 Γεώργιος Μιχαηλίδης 

  Κωνσταντίνος Βοργιαζίδης Βασίλειος Παπαδόπουλος 
 Δημητρούλα Γκέκα 
 Δημήτριος Δάσκαλος 

 
Ακριβές Απόσπασμα 
Βέροια  14-05-2012 

Η Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΑΡΙΚΛΕΙΑ  
ΟΥΣΟΥΛΤΖΟΓΛΟΥ - ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ 

  


